



FOR IMMEDIATE RELEASE

## **POLARIS MUSIC PRIZE ADDS ONE MORE TITLE TO THE 2014 LONG LIST**

**TORONTO, ON** – Tuesday, June 24, 2014.

Steve Jordan, Director and Founder of the Polaris Music Prize, announced the addition of Greg MacPherson's album *Fireball* to the 2014 Long List. Due to an incorrect reference in the prize's new web-based voting system, there was a miscalculation of votes. The error was discovered and corrected, resulting in the addition of MacPherson's album to the list. One title that would have been pushed out with MacPherson's inclusion will also remain on the Long List.

"We pride ourselves in triple checking to ensure every ballot is counted correctly so obviously this is quite an embarrassment for us. The developers have assured us all is working properly moving into our Short List vote. The bonus for music lovers is that yet another deserving album gets Polaris recognition," said Steve Jordan on the error.

## **2014 Polaris Music Prize Long List:**

Arcade Fire – Reflektor

AroarA – In The Pines

Austra – Olympia

Philippe B – Ornithologie, la nuit

BADBADNOTGOOD – III

Basia Bulat – Tall Tall Shadow

Chromeo – White Women

Cousins – The Halls Of Wickwire

Cowboy Junkies / Various Artists – The Kennedy Suite

The Darcys – Warring

Dead Obies – Montréal \$ud

Mac DeMarco – Salad Days

DIANA – Perpetual Surrender

Drake – Nothing Was The Same

Freedom Writers – NOW

Fresh Snow – I

Frog Eyes – Carey’s Cold Spring

Gorguts – Colored Sands

Tim Hecker – Virgins

Jimmy Hunt – Maladie d’amour

Jessy Lanza – Pull My Hair Back

Greg MacPherson - Fireball

Kalle Mattson – Someday, The Moon Will Be Gold

Moonface – Julia With Blue Jeans On

Mounties – Thrash Rock Legacy

Odonis Odonis – Hard Boiled Soft Boiled

Owen Pallett – In Conflict

Pink Mountaintops – Get Back

PUP – PUP

The Sadies – Internal Sounds

Shad – Flying Colours

Shooting Guns – Brotherhood Of The Ram  
Solids – Blame Confusion  
Rae Spoon – My Prairie Home  
The Strumbellas – We Still Move On Dance Floors  
Tanya Tagaq – Animism  
Thus Owls – Turning Rocks  
Timber Timbre – Hot Dreams  
Chad VanGaalén – Shrink Dust  
Bry Webb – Free Will  
YAMANTAKA // SONIC TITAN - UZU

The Short List will be announced on Tuesday, July 15<sup>th</sup> at The Carlu in Toronto. The Polaris Gala will be held on Monday, September 22<sup>nd</sup> at The Carlu, and webcast live on Aux.tv. The eligibility period for the 2014 Polaris Music Prize runs from June 1, 2013 to May 31, 2014. An independent jury of nearly 190 music journalists, broadcasters and music bloggers from across Canada determine the Long List and Short List. Eleven people are selected from the larger jury pool to serve on the Grand Jury. The Grand Jury convenes the night of the gala to select the Polaris Music Prize winner.

The Polaris Music Prize awards \$30,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. The runner's up from the Short List each receive \$2,000 courtesy of Slight Music. Judged solely on artistic merit, without consideration of genre or record sales, the prize's past winners have included Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy (Owen Pallett) (2006).

### **About the Polaris Music Prize**

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in

Canadian recorded music by recognizing, then marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation, or sales history, as judged by a panel of selected music critics. [www.polarismusicprize.ca/](http://www.polarismusicprize.ca/) [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

-30-

Media Contacts:

**Polaris Music Prize media:**  
**Joanne Settington**  
**Indoor Recess**  
**(416) 884-4119**  
[joanne@indoorrecess.com](mailto:joanne@indoorrecess.com)

**Polaris Music Prize media (Quebec):**  
**Magali Ould**  
**(514) 994-6295**  
[magali@polarismusicprize.ca](mailto:magali@polarismusicprize.ca)

\*\*\*

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

**LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS AJOUTE UN ALBUM DE PLUS SUR LA LONGUE LISTE 2014**

**TORONTO, ON** – Mardi 24 juin 2014

Steve Jordan, Directeur exécutif et fondateur du Prix de musique Polaris, annonce aujourd'hui l'ajout de l'album « Fireball » de

Greg MacPherson sur la longue liste 2014. Une référence erronée dans le nouveau système de vote en ligne a entraîné un calcul inadéquat des bulletins. L'erreur ayant été découverte et corrigé hier, Le Prix de musique Polaris se voit dans l'obligance d'ajouter officiellement l'album de Greg MacPherson à la longue liste. Ainsi, l'album qui techniquement devrait être exclu pour faire place à Greg MacPherson, restera bel et bien dans la longue liste 2014.

« Nous prenons très à coeur la marche à suivre pour compter les bulletins de vote et nous vérifions toujours les votes par trois fois. Évidemment, c'est très gênant pour nous ce qui arrive aujourd'hui. Les développeurs nous ont assuré que tout était rétabli pour les bulletins de vote de la courte liste. La bonne nouvelle dans toute cette histoire, c'est qu'un autre excellent album se voit reconnu par le Prix Polaris, » nous explique Steve Jordan à propos de la faute commise.

### **La longue liste du Prix de musique Polaris 2014:**

Arcade Fire – Reflektor

AroarA – In The Pines

Austra – Olympia

Philippe B – Ornithologie, la nuit

BADBADNOTGOOD – III

Basia Bulat – Tall Tall Shadow

Chromeo – White Women

Cousins – The Halls Of Wickwire

Cowboy Junkies / Various Artists – The Kennedy Suite

The Darcys – Warring

Dead Obies – Montreal \$ud

Mac DeMarco – Salad Days

DIANA – Perpetual Surrender

Drake – Nothing Was The Same

Freedom Writers – NOW  
Fresh Snow – I  
Frog Eyes – Carey’s Cold Spring  
Gorguts – Colored Sands  
Tim Hecker – Virgins  
Jimmy Hunt – Maladie d’amour  
Jessy Lanza – Pull My Hair Back  
Greg MacPherson - Fireball  
Kalle Mattson – Someday, The Moon Will Be Gold  
Moonface – Julia With Blue Jeans On  
Mounties – Thrash Rock Legacy  
Odonis Odonis – Hard Boiled Soft Boiled  
Owen Pallett – In Conflict  
Pink Mountaintops – Get Back  
PUP – PUP  
The Sadies – Internal Sounds  
Shad – Flying Colours  
Shooting Guns – Brotherhood Of The Ram  
Solids – Blame Confusion  
Rae Spoon – My Prairie Home  
The Strumbellas – We Still Move On Dance Floors  
Tanya Tagaq – Animism  
Thus Owls – Turning Rocks  
Timber Timbre – Hot Dreams  
Chad VanGalen – Shrink Dust  
Bry Webb – Free Will  
YAMANTAKA // SONIC TITAN – UZU

La courte liste sera annoncée le mardi 15 juillet au Carlu à Toronto. Le gala du Polaris se tiendra le 22 septembre au même endroit et l'événement sera diffusé en direct sur le web via Aux.tv. La période d'éligibilité pour le Prix de musique Polaris 2014 s'étend du 1er juin 2013 au 31 mai 2014. Un jury indépendant, composé de près de 190 journalistes musicaux, diffuseurs et

blogueurs de musique provenant d'un bout à l'autre du Canada, sélectionne les candidats de la longue liste et de la courte liste. 11 personnes du bassin des 190 membres du jury seront ensuite choisies pour former le grand jury, qui se réunira le soir du gala afin de choisir le grand gagnant du Prix de musique Polaris.

Le Prix de musique Polaris offre 30 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Celui-ci est jugé uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums. Les neuf autres finalistes de la courte liste reçoivent 2 000\$, courtoisie de Slight Music. Les gagnants antérieurs sont : Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy (2006).

### **À propos du Prix de musique Polaris**

Le [Prix de musique Polaris](#) est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes.

-30-

Contacts Médias:

Prix de musique Polaris - Canada:

Joanne Settingington

Indoor Recess

(416) 884-4119

[joanne@indoorrecess.com](mailto:joanne@indoorrecess.com)

Prix de musique Polaris - Québec:

Magali Ould  
(514) 994-6295  
[magali@polarismusicprize.ca](mailto:magali@polarismusicprize.ca)

Major Sponsors / Commanditaires principaux



Salon Sponsor / Commanditaire Salon



The Official Music Store of Polaris / Le magasin de musique officiel du Polaris



Sponsors / Commanditaires

Salon Sponsor / Commanditaire Salon

The Official Music Store of Polaris / Le magasin de musique officiel du Polaris

Official Venue / Salle officielle